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Saksliste og saksdokumenter for årsmøtet

Til medlemmer i Kristiansund Dykkerklubb

Kristiansund, 12.03.2020

Det vises til innkallingen til årsmøte av 12.02.2020
Sted: Strandgata 38
Dato og tidspunkt: 12.03.2020, kl 19:00

Saksliste:
1. Godkjenne de stemmeberettigede.
2. Godkjenne innkallingen, saklisten og forretningsorden.
3. Velge dirigent, referent, samt to medlemmer til å underskrive protokollen.
4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppe-årsmeldinger.
5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand.
6. Behandle forslag og saker.
7. Fastsette medlemskontingent på minst kr 100, og treningsavgift, eller gi 
gruppestyrene fullmakt til å
fastsette treningsavgift for gruppens aktivitet.
8. Vedta idrettslagets budsjett.
9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan.
10. Foreta følgende valg:

a) Leder og nestleder.
b) 3 styremedlemmer og 2 varamedlemmer.
c) Øvrige valg i henhold til vedtatt organisasjonsplan, jf. pkt. 9.
d) To revisorer.
e) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 
representasjonsrett      eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene.
f) Valgkomité med leder, to medlemmer og ett varamedlem.

Det foretas særskilt valg på hvert medlem av styret. Styrets medlemmer velges for 2 år 
ad. gangen.
Et år velges leder, 1. styremedlem/sekretær og 1. vararepresentant.
Neste år velges nestleder, 2. styremedlem/kasserer, 3. styremedlem/sikkerhetsleder og 
2. vararepresentant.



Vedlagt følger følgende dokumenter:
- Forslag til forretningsorden
- Årsberetning
- Regnskap med revisors beretning
- Eventuelle forslag og saker
- Forslag til medlemskontingent 2020
- Forslag til regnskapsførers honorar
- Forslag til budsjett 2020
- Forslag til organisasjonsplan
- Valgkomiteens innstilling til valg
- Styrets innstilling på neste års valgkomité

Med vennlig hilsen 
Øyvind Eriksen Sæther

På vegne av Styret i Kristiansund Dykkerklubb



Forslag til forretningsorden:

1. Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten. 

2. Protokollen føres av den valgte sekretæren.

3. Ingen representant gis rett til ordet mer enn 3 ganger i samme sak. Med unntak for 
innledningsforedrag settes taletiden til: 5 min. første gang og 3 min. andre gang og 2 
min. tredje gang. 

4. Dirigent kan forkorte taletiden og sette strek for tale-listen etter behov. 

5. Representanter som forlanger ordet til forretningsorden har 1 min. taletid.

6. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten, og være undertegnet med 
representantens navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står på sakslisten. 
Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake og nye forslag ikke settes fram etter at strek 
er satt, eller saken er tatt opp til votering. 

7. Med unntak av lovendringer avgjøres alle vedtak og valg ved flertall av de avgitte 
stemmer. Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes som ikke avgitt.

8. I protokollen føres det inn hvem som har hatt ordet i sakene, forslag og vedtak med 
antall stemmer for og imot.



Årsberetning Kristiansund Dykkerklubb 2020



Årsberettning fra styret

Styrets sammensetning:

Leder: Øyvind Eriksen Sæther
Nestleder: Karen Stensland
Styremedlemmer: Odd Ivar Brunsvik (sekretær), Odd Arild Fiske (sikkerhetsleder),

Karen Stensland (kasserer) og Tor Jan Sevaldsen
Varamedlemmer: Ingebrigt Richard Arnøy og Odd Arild Fiske 
Valgkomité: Ingebrigt Richard Arnøy, Odd Arild Fiske, 

Olav Bowitz og (vara) Odd Kollstrøm
Revisorer:  Tor Jan Sevaldsen og Nils Gunnar Nerland

Styremøter
Det er avholdt 1 styremøte hvor 7 saker er behandlet.
Det er fortsatt bruk av elektronisk fora hvor styret og kontaktpersoner kan lufte og diskutere 
saker, samt dele informasjon. Som leder må jeg ta på meg ansvaret for at det ikke har vært flere 
styremøter dette året, da det har vært veldig mye som har pågått på hjemmefronten. Dette har 
medført til at jeg har «mistet» noe kontakt og oversikt.

Aktivitet
Jeg vil med dette også benytte anledningen til å takke alle som har bidratt for KDK i 2019.
I skrivende stund er fortsatt vår båt «Calypso» på land og har vært på land en god stund på 
grunn av roret som «knakk». Odd Arild har gjort endel arbeid og fått på plass nytt ror, men båten 
trenger fortsatt sink og bunnsmurning før den kan settes på sjøen igjen.
Vi er flinke på mye og når det brenner så stiller vi som regel opp, men vi skulle gjerne hatt flere til
å ta styring når andre ikke har tid eller mulighet. Som ett eksempel så ble flytebrygga vår ved 
klubbhuset flytta lengre ut dagen før storfloa skulle komme. Kjempe arbeid, men vi har vært klar 
over situasjonen lenge. Dette er noe jeg som leder har vært for dårlig på og trenger hjelp med.

Medlemstallene viser et stabilt antall medlemmer, noe bortfall som erstattes av nye medlemmer i
året som var, vi er fortsatt tunge på voksne medlemmer. De yngste er stort sett i UV-rugby og 
UV-jakt miljøet.

Medlemstall 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26+ år Totalt

Kvinner 0 1 0 4 16 21

Menn 0 1 5 7 98 111

Totalt 0 2 5 11 114 132

For Styret
Øyvind Eriksen Sæther



Årsmelding utleie 2018

Aktiviteten i 2019 har vært nokså lik aktiviteten fra tidligere år
Mange av de faste gruppene har vært her, i tillegg til noen nye

2019 fordeler seg slik:
Barnedåp/navnefest 3
Fest/selskap 3
Overnatting 120 døgn

Tanja Hansen
Utleiekontakt

Årsrapport Teknisk dykking

Det har ikke vært arrangementer, presentasjoner eller samlinger om teknisk dykking i 2019. 
Ingen tekniske komponenter for teknisk dykking er tilgjengelig eller er planlagt anskaffet i KDK. 

Årsrapport Båtkontakt

Det har kun vært tatt noe vedlikehold på motor, som olje skift, og filter skift.
Calypso er nå satt ute av spill pga. at roret havarerte. Stor takk til Odd Arild som har designet og
montering nytt Alu ror.
Det viser seg også at propell er veldig tært, noe som mest sannsynlig skyldes mangel på zink på
propell/aksling.
Jeg har i år vært lite aktiv både som dykker og båtkontakt, jeg synes nå min innsats som 
båtkontakt
begynner å bli så laber at noen andre som bruker båten kan ta denne rollen videre.

Båtkontakt
Ola Fjerstad

Årsrapport idrett og ungdom 2019

Ingen rapport mottat.  Begynt noen nye medlemmer.

Idrett og ungdom



Årsrapport kompressorkontakt

Året har blitt preget av diverse problemer med kompressorene våre
startet før sommeren med feil på Sikkerhetsventil og autostopp på den eldste kompressoren
deretter fulgte problemene i bøtter og spann :/
Den nye fikk problemer med autodren ventilen før vi fikk fikset den gamle så vi måtte ty til litt 
kanibalisering for å ha en fungerende kompressor.
Auto dren ble tatt av den gamle og montert på den nyeste og vi hadde en komp. i drift
intill vi fikk ny sikkerhetsventil. i samme slengen sviktet andretrinns sikkerhets ventilen
på den nye kompressoren..
Så autostopp ble tatt fra den og vi fikk den eldste kompressoren i drift.

Toppen fra den nye kompressoren samt autostopp ble sendt til Toskedal i September
og det tok år og dag før vi fikk de i retur. I skrivende stund ligger pakken på posten.

Lit mer oversiktlig
 Kompr 1 (gamle) feil på sikkerhetsventil og autostopp
 Kompr 2 (nye) feil på autodren
 Kompr 2 fikset med deler fra kompr 1
 Kompr 2 fikk feil på andretrinns sikkerhetsventil
 Kompr 1 fikk ny sikkerhetsventil på reklamasjon og vi tok deler fra kompr 2 for å få denne

i stand pga toppen på andretrinn til komp 2 måtte sendes inn til Toskedal.
 Kompr 2 delene ble send inn i september og først nå kom delene i retur fra Toskedal, de 

skyldte på stor arbeidsmengde og at de hadde bestilt nye deler sammen med andre ting i
fra fabrikanten, vi valgte å vente da alt dette falt inn under garantien på den nye. Når sant
skal  sies så har vi fått mye på garantien som i utgangspunktet ikke er garanti.. så ingen 
klagerett her ;)

Skal prøve å få montert ny topp og autostopp på den nyeste kompressoren i løpet av denne 
måneden..
Avslutningsvis vil jeg komme med en instendig bønn til alle som er i klubben når vi har gjester 
der nede.. Om det er lagt ting (dykkerutstyr) inne på kompressorrommet så
få det ut i en brenning, vi vil IKKE ha saltvann der inne og i allefall ikke at de bruker 
kopressorbua til tørkerom slik et par finner gjorde i sommer, da lå hansker og hetter oppe på 
kompressorene. Ikke bra for vårt utstyr !
Og i tillegg burde vi enten ha en kort opplæring av gjester i bruken av anlegget eller få lagd noen
plansjer å henge opp i fyllebua og inne på kompressor rommet.
Ventilene i fyllebua er et gjentagende problem ! disse skal det IKKE brukes makt på !
vi har bare i år byttet 3 stykker pga. folk som er sterke i klypa.
Filter skal byttes hver 50 timer, ber alle om å hjelpe meg å sjekke timeantall og gi beskjed. timer 
ved siste filterbytte står på en lapp på kortavla !



Nils G. Nerland

Årsrapport Sikkerhetsleder

Ikke mye å rapportere. Ny VHF montert i «Calypso» og flytebrygga har blitt flyttet lengre ut for å 
hindre at landgangen blir mer ødelagt. Reparasjon av landgang må også gjøres snarest.

Sikkerhetsleder
Odd Arild Fiske

Årsrapport Huskontakt / Matrialforvalter

I løpet av året er det lite som er gjort med tanke på ytre vedlikehold av huset. Det er ordnet opp 
med
plass til begge kompressorene i kompressorboden. Flaskebanken er lagt under benken så den 
tar
mindre plass. Mangler å få på plass en flaske som kom fra trykkprøving.
Det er ryddet i tørkeboden, og rundt huset. Det er gjentatte ganger kuttet busker og kratt utenfor
parkeringsplassen. Parkeringsplassen er blitt spylt og ryddet gjentatte ganger i løpet av 
sommeren.
Takrennene er blidt renset og spylt.
Det er laget en heiseanordning til landgangen. Det er gjort en del nød arbeide på flytebrygga. En
del
bolter er knekt gjentatte ganger. Flytebryggen må flyttes lengere ut fra kaien slik at den går klar 
av
utstikkeren til landgangen. Det må nye innfestinger inn mot land og en annen oppankring ut mot
sundet slik at det ikke blir så stor påkjenning av sammenføyningene.
Det er montert nytt toalett på WC i 1 etasje. Det er montert opp knagger inne på badet. Nytt ledd 
lys
under skapene på kjøkkenet.
Det er montert brannteppe, nye røykvarslere i huset da de som var der hadde gått ut på dato. 
Samt
brannteppe og førstehjelps skrin på kjøkkenet.
Ting som bør gjøres kommende år:2020
Ordne flytebrygge innfestning, oppankring og landgang. Taket må ryddes for mose, huset må 
males,
viften som er for bad og toaletter må byttes, Snekre trapp på terrassen til brakka. Fjerning av 
busker
og kratt rundt huset.

Huskontakt
Tonny R Hansen



Årsrapport for Uv-jakt Kristiansund Dykkerklubb 2019

Årets Kristiansundcup 2-3 august
+    Day 1 Day 2 Total

0
First
name

Last
Name

Natio
n Q

Weig
ht T day 1 Q Weight T day 2

1 Peder Martinini
Norw
ay 1 5 7450 12450 10 18250 28250 40700

2 Afif Tabbara
Liban
on 6 8600 14600 5 8350 13350 27950

3 Jørgen Løe Mix 1 4 7550 11550 4 7350 11350 22900

4 Jacek
Malinows
ki

Polan
d 1 5

1015
0 15150 2 4050 6050 21200

5 Jørgen 
Johanse
n

Norw
ay 3 3 5000 8000 5 7900 12900 20900

6 Aksel  E Ørstadvik
Rogal
and 4 6400 10400 4 5350 9350 19750

7 Mick Vahl Mix 1 6
1100

0 17000 1 1600 2600 19600
8 Ørjan Dyrnes Mix 1 5 8100 13100 2 2800 4800 17900

9 Ivar Kløven
Norw
ay 2 3 5900 8900 3 5450 8450 17350

10 Grzegorz Golabek Mix 2 4 7400 11400 1 1600 2600 14000

11 Maciej Jaworski
Polan
d 1 4 6250 10250    10250

12 Dag Ove Hungnes
Norw
ay 1 2 3250 5250 1 2550 3550 8800

13 Pål Gjøvik
Norw
ay 1 2 3450 5450 1 1550 2550 8000

14 Kevin Kemte Mix 2    3 3950 6950 6950

15 Marek Ziomek
Polan
d 1 2 4100 6100    6100

16
Tonny 
Roger Hansen

Norw
ay 3 1 1450 2450 1 2000 3000 5450

17 Ole E Waage
Norw
ay 2    1 3200 4200 4200

18 Jan Inge
Gabriels
en

Norw
ay 2 1 1005 2005    2005

19 Kenneth Larsen Mix 2       0



R

Årets Kristiansund Cup samlet 19 deltakere. Infomøtet ble holdt torsdag kveld i klubbhuset.  
Fredag, 2 august. var 1 dagen av konkurransen og det var planlagt å kjøre til Raueggen på 
Averøy, men der var det problemer med parkering. Så det ble med båt i stedet. En ankret ved 
Engelen like ved innløpet til Sveggen og en ved Holøya. Det var spredt med fisk. Etter første dag
så ledet Mick Vhal foran Jacek Malinowski og på tredjeplass Afif Tabbara, Peder Martinini lå på 6
plass. 

Jacek, Mick, Afif

Dag to holmer rundt Ringholmen. En båt ved Ringholmen og en lenger sør ved enden av 
Kvaløya. Det var lite fisk i området, men Peder Martinini kom i land med en fangst som var over 
dobbelt så stor som konkurrentene. 
Det gjorde han til vinner av årets Kristiansundcup og Norgesmester.            

Fra starten 2 dag ved Kvaløya sør for Ringholmen. Begge dagene var vi heldige med været. 

Veiing foregikk ved Fiskeribasen. Muhamed Imad sto for salget av fisken. Holger Kofoed og Lars
Gundersen var skippere. 
Banketten ble holdt i klubbhuset. I etterkant kom det en klage på arrangementet fra CMAS vedr 
mix lag. Ved internasjonale konkurransen er det ok å stille med mix lag men de skal ikke telle 
med i konkurransen. 
Kristiansundcup 



Tonny R Hansen.



Revisjonsberetning for 2019



Forslag til medlemskontingent 2020:Medlemsskap
Hovedmedlem 600,- Kreves for deltakelse på turer, i svømmehallen osv.
Husstand 200,- Krever samme bostedsadresse som et betalende hovedmedlem
Barn 100,- Barn av hovedmedlemmer under 12 år.
Junior 350,- Til og med 15 år.
Støttemedlem 100,-

Treningsavgifter
UV-Rugby 550,- Denne avgiften gjelder kun for UV-rugby trening på torsdager

Luftfylling
Årskort Luftfylling 800,-
Årskort 02 1200,-

-Årskort for fylling av Luft og Nitrox, krever betalt hoved- eller husstandsmedlemskap
-Husstandsmedlemmer kan fylle luft, O2 og Trimix på samme årskort som hovedmedlemmer
 



Luftfylling uten årskort
Medlem 50,- per fylling
Ikke-medlemmer 100,- per fylling

Båtturer:
Medlem: 100,-
Ikke-medlem: 150,-
Medlem >10nm 200,-
Ikke-medlem >10nm 250,-
Klippekort medlem: 1000,-

Forslag til regnskapsførers honorar 2019:
Regnskapsfører 12 000,- 



Revidert resultatregnskap og forslag til nytt budsjett:





Forslag til organiseringsplan for 2020

Styre
Leder
Nestleder
Styremedlem/Sekretær
Styremedlem/Kasserer
Styremedlem/Sikerhetsleder
Vara 1
Vara 2

Kontaktpersoner
Utleiekontakt:
Huskontakt/Materialforvalter:
Båtkontakt:
UV- og ungdoms-kontakt:
Kompressorkontakt:
Teknisk dykking-kontakt:

Regnskap:
Revisor 1
Revisor 2

Valgkomité:
Leder
Medlem 1
Medlem 2
Varamedlem



Valgkomitéens innstilling for valget 2019

Styret:
Leder: Øyvind Eriksen Sæther
Nestleder: Odd Ivar Brunsvik
Styremedlem/Sekretær: ?

Styremedlem/Kasserer: ?
Styremedlem/Sikkerhetsleder: Odd Arild Fiske ikke på valg

Vara 1: Ingebrigt Richard Arnøy
Vara 2: Olav Bowitz ikke på valg

Kontaktpersoner:
Båtkontakt: ?
Huskontakt/Materialforvalter: Tonny Roger Hansen
Utleiekontakt: Tanja Hansen
Idretts og Ungdomskontakt 1&2: Odd Kollstrøm & Tonny Roger Hansen
Teknisk Dykking: Ole Gammelsæter
Kompressorkontakt: Nils Gunnar Nerland

Regnskapsfører: Odd Eivind Kirkeland

Revisorer:
Revisor 1: Tor Jan Sevaldsen
Revisor 2: Nils Nerland

Valgkomiteen
Ingebrigt Arnøy  Odd Arild Fiske Olav Bowitz

Styrets innstilling for valgkomité 2020

Valgkomité:
Leder: Ingebrigt Richard Arnøy
Medlem: Odd Arild Fiske
Medlem 2: Olav Bowitz
Vara:


